



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01, Singapore 556129 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-6747 5977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

28 October 2021

To: Affiliated Clubs of Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation
Schools under the Ministry of Education
Community Clubs / Centre / Residents' Committees under the People's Association

NATIONAL WUSHU & SANDA CHAMPIONSHIPS 2021

Dear Sir/Madam,

Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation (SWDLDF) will be organising the 2021 National Wushu & Sanda Championships (NWSC 2021) in December 2021 at the SWDLDF Training Hall at Level 4 of Braddell Heights Community Club (BHCC), No 50 Serangoon Ave 2 #04-01 Singapore 556129.

2 We would like to extend our invitation to your Club / School / Community Club / Community Centre / Residents' Committee to take part in the Championships. The Registration Form and Rules & Regulations will be ready for downloading on the Federation's website: <http://www.wuzong.com> on 28 October 2021. You may contact our Secretariat Office at Tel: 6382 3638 or 91297543 for further information. Below are the important dates for the Championships:

| | | |
|----|--|---|
| 1. | Registration for Wushu Events | Open: 28 October 2021 (Thursday) Close: 10 November 2021 (Wednesday), 5.00pm |
| 2. | Team Leaders / Coaches Meeting and Balloting Session | 26 November 2021 (Friday), 2.00pm via ZOOM |

Original copy of the duly completed Registration Form with registration fee has to be submitted to Federation's Secretariat Office.

3 We look forward to your participant and continuous support in our Federation's event.
Thank you.

Lukas Cheng,
Chairman, Wushu Sub-Committee, SWDLDF
Chairman, NWSC 2021

此致

全体新加坡武术龙狮总会属下团体

教育部属下学府

人民协会属下之民众俱乐部 / 联络所 / 居委会

新加坡武术龙狮总会主办 2021 年全国武术锦标赛

由新加坡武术龙狮总会(武总)主办 2021 年全国武术锦标赛将于 2021 年 12 月于武总(实龙岗 2 道第 50 号邮区 556129 布莱德岭民众俱乐部四楼)练武厅举行。

2. 在此邀请贵会 / 学校 / 民众俱乐部 / 联络所 / 居委会派队参加。有关竞标赛报名表格及章程详情可于 2021 年 10 月 28 日向总会秘书处询问及领取报名表格及章程或上网 <http://www.wuzong.com> 下载。询问电话：6382 3638 及 91297543。

3. 有意参赛者，请注意以下事项的日期

| | | |
|----|--------------|---|
| 1. | 套路项目报名 | 报名开放：2021 年 10 月 28 日(星期四) 报名截止：2021 年 11 月 10 日(星期三)下午 5 点正 |
| 2. | 领队/教练会议与项目抽签 | 2021 年 11 月 26 日(星期五)下午 2 点正 以线上 ZOOM 平台进行 |

参赛团体必须将填妥的报名表格正本连同参赛费用呈交总会秘书处。

4. 希望贵会 / 学校 / 民众俱乐部 / 联络所 / 居委会踊跃参加今年的全国武术暨散打锦标赛。谢谢。



新加坡武术龙狮总会武术主任兼

2021 年全国武术锦标赛工委委会主席

钟佳峰 启

2021 年 10 月 15 日

Special notes for Covid-19 related measures (accurate as of 15 October 2021)

1. All participants, aged 12 years old and above, must be fully vaccinated with effective vaccination date before 30 November 2021.
2. All participants below 12 years old are not required to be vaccinated as of now. However, they are required to comply with all the Safe Management Measures (SMMs) as well as the Vaccination Requirement for children under 12 years old during the competition period.
3. All participants are to do two Antigen Rapid Test (ART) – one ART within 48 hours before day of competition; and one on the day of competition, 15 minutes before assigned registration time. Polymerase Chain Reaction test (PCR) is not required as of now.
4. All participants are to abide by the SMMs put in place by the organiser and venue management.

2019 新冠肺炎 相关安全管理措施特别说明（截至 2021 年 10 月 15 日）

1. 所有 12 岁及以上的参与者必须在 2021 年 11 月 30 日之前接种有效疫苗。
2. 所有 12 岁以下的参与者目前无需接种疫苗。但是，在比赛期间，他们必须遵守所有安全管理措施 以及比赛当时的 12 岁以下儿童的疫苗接种要求。
3. 所有参赛者必须进行两次抗原快速测试 - 比赛前 48 小时内一次；及比赛当天（在指定报名时间前 15 分钟）。目前参赛者无需作 聚合酶链式反应测试 (PCR)。
4. 所有参与者均应遵守主办方和场地管理处制定的安全管理措施。